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PU|?A WAJOB 
V Pep Gollèll 

Crònica d'un 
any 

" amic Santi IVlassagué BO 
em perdonaria que avui no 
parlés de la presentació del lli
bre «Crònica d'un any», que 
novament edita la Redacció 
del PUNT a Palafrugell. Quan 
arriba el mes de novembre, 
en Santi, ànima del llibre, es 
deixa veure- més sovint que 
de costum per la nostra Re
dacció. No cal preguntar-li 
què hi fa. Ho sabem tots. Va 
de bòlit recollint fotos, par7 
lant amb el cap de tallers I 
fent pressupostos, que en 
això dels números és un ex
pert. En Santi ara ja hi té la 
mà trencada. M'imagino que 
la feina del llibre la comença 
el primer de gener, recollint 
tot allò que pot tenir interès i 
que forma part de la història 
de la població. Estic segur 
que els palafrugellencs espe
ren aquest llibre amb cande-
letes. És molt important que 
gràcies a l'esforç, físic d'unes 
persones l a l'econòmic 
d'unes altres —entitats ofi
cials, sobretot—, hom pugui 
tenir en la biblioteca familiar, 
resumits en poc espai, totes 
aquestes festes, alegries, 
desgràcies i problemes que 
s'han viscut a la població. La 
veritat és.que ara.ja comença 
a fer goig. No és pas la prime
ra vegada que dic que quan 
es va fer el primer llibre esta
va convençut que es tractaria 
d'una experiència més, però 
que no reeixiria. 

El que no entenc és que no 
hi hagi més poblacions, so
bretot les importants, que es 
plantegin una. tasca com 
aquesta. És molt important 
que els pobles estimin la seva 
història. Però perquè la pu
guin estimar l'han-de tenir a 
l'abast. No n'hi ha prou que 
algun erudit un bon dia escri
gui un llibre sobre un tema 
determinat. És convenient 
que es disposi d'aquesta his
tòria conjunta que els veïns 
d'un poble o d'una ciutat 
viuen cada dia. M'imagino 
amb quina il.lusió els joves 
palafrugellencs repassaran 
d'aquí a deu, quinze, vint 
anys, la «Crònica d'un any», 
a través de la que podran en
tendre moltes coses que al
trament no entendrien. Cer
tament, Palafrugell és una 
ciutat afortunada en aquest 
sentit. Moltes d'altres amb 
més mitjans no han estat ca-
paces~de fer-ho. 

•Membres de la comissió de govern fan temps mentre esperen ser citats a declarar. Mentre, ralcalde Daussà s'en
treté llegint el diari. Foto: Joan Castro. 

Per la querella de l'ex-secretari 

La comissió de Govern de 
Cassà declara al jutjat 

CASSÀ DE LA SELVA (Del nostre corresponsal Xavier 
Xirgo).— L'alcalde de Cassà de la Selva, Josep M. Dausà, i 
els regidors que formen part de la Connissió de Govern de 
l 'Ajuntament van prestar declaració ahir al matí al jutjat d'ins
tància de Girona. L'assumpte que els portà a visitar el jutjat és 
una.querella presentada per l'ex-secrètari del Consistori, Do
mènec Valls i Massip, i altres funcionaris que demanen que 
els regidors siguin processats com a «presumptes autors de 
delictes de falsificació de documents públics i oficials». 

La qüestió s'inicià en el ple en d'això. Valls i Massip i tots els 
què s'aprovaren els pressupos
tos del 1985, en què l'Ajunta
ment decidí «adequar els sous 
dels funcionaris reduint les retri
bucions del personal i acomo-
dant-les a la legalitat, per corre
gir un desmesurat augment que 
es trobava des del 1983 molt 
per sobre del màxim autoritzat 
per les Lleis de Pressupostos Ge
nerals de l'Estat, sense que exis
teixi cap acord municipal». Arran 

funcionaris municipals van. 
dirigir-se, el trenta de juliol pas
sat, al jutjat tot al.legant que «es 
consignen partides de l'Ajunta
ment per quantitats que no co
brien les efectivament pagades 
al llarg dels darrers mesos de 
l'any» i, que «el pressupost del 
1985 va ser tancat per l'Ajunta
ment amb tripijocs». Després 
que diferents funcionaris retires
sin aquestes acusacions, actual

ment la querella és sostinguda 
per Domènec Valls \ Massip, els 
funcionaris de la Brigada, la Poli-
ciavMunicipal i el Dipositari Muni
cipal, Lluís Farrerós. 

En declaracions fetes a PUNT 
DIARI, els regidors que avui han 
anat a declarar van dir que «es
tem completament segurs de la 
nostra actuació, en base a ho ha
ver pres mai cap acord sense es
tar degudament assessorats i in
formats per la Diputació i la Ge
neralitat». 

Després que Josep M. Dausà, 
Joaquim Roura, Lluís Soler, Ma
rià Vilallonga i Joan Xirgo van 
respondre al llarg de més de 
dues hores a les preguntes for
mulades pel jutge, va prestar de
claració Antonip Porcel Galiano, 
funcionari de l'Ajuntament. 

Domènec Valls, ara ex-secretari 
Domènec Valls i Massip és des 

del passat dotze de novembre 
«ex-secretari de l'Ajuntament de 
Cassà de la Selva», després dè la 
resolució del Ministeri d'Admi
n is t rac ions Públiques de 
destituir-lo del seu càrrec de se
cretari titular. A més, la resolu
ció del Ministeri li prohibeix d'ob

tenir nova destinació en el termi
ni de tres anys, qualificant la se
va conducta de «greument 
atemptatòria al prestigi i la digni
tat corporativa». Així es posava 
el punt i final ajla petició.feta pel 
Consistori el set d'agost dema
nant que s'imposés a Valls la pe
na de separació de servei per la 

falta molt greu de negar-se a as
sistir a algunes sessions del ple 
municipal dels dos darrers me
sos de l'any passat. 

Valls manté encara diferents 
contenciosos amb la corporació, 
els quals va anar interposant 
inèntre era secretari. 

Les normes, aprovades per rajuntament 

Amer ha tardat deu anys a tenir a 
punt rordenació urbanística 

AMER (De la nostra Redac
ció).— Després de deu anys de 
treballar-hi, l'ajuntament d'Amer 
ha aprovat les normes subsidià
ries de la població que regularan 
el creixement urbanístic en els 
propers anys. El pla és ara a 
mans de la Comissió d'Ürbanis-
me de Girona que, després de les 
modificacions que introduí 
í'ajuntament al projecte, aprova
rà sense gaires complicacions 
les normes. 
* La iniciativa de regular el crei

xement urbanístic de la vila 
d'Amer la va emprendr^el flatrjer i^. 
alcalde nomenaj..pel, ré'gicn^.Joat'^ 
quim Planella, ara fa'~déd anysi 

Les seves previsions de com 
s'havia d'ordenar la població, 
però, no van convèncer els res
ponsables d'urbanisme, que re
butjaren el pla presentat. Amb 
l'entrada dels primers ajunta
ments democràtics, es va reini--
clar el procés i l'aleshores alcal
de, Josep Puigdemont, optà per 
la fórmula de les normes subsi
diàries. En aquella ocasió, s'en
cetà a Amer una intensa polèmi-? 
ca amb els veïns i l'ajuntament 
pèl vial de.desviament i de defini
ció deí nucli urbà'que s'havia^ 
previst a|a.^ona est, a tocar el] 
riu BrugSnt. 'Éfs principals oposi-3 
tors ai pròjecte·fo*rén els propie-S 

•rS^--.=i£~^~X^^-^ 

taris dels terrenys que hi ha a la 
zona, fonamentalment destinats 
a l'agricultura d'autoconsum,. 

Finalment, i després de les 
al·legacions presentades, es tra
meté el projecte — eiprovat ini
cialment per l'ajuntament— a la 
comissió, d'urbanisme. Ja en 
època de l'actual alcalde, Josep 
Junquera, l'ajuntament introduí 
les modificacions que la comis
sió d'urbanisme suggerí i s'expo
saren novament al públic |es nor
mes. Les vuit al.lé,gaciqns;̂ que es, 
vani,.pr:ese.rjtar;çt<Mi§ji ;<^stim.ades ̂  
totes, aígunes d'elles en Jatotali'-r 
tat i d'altres parcialment. • Josep^J,ur)quera 

Els directors de 
col.lésis públics 
de la Selva es 
queixen del 
calendari escolsur 
CALDES DE MALAVELLA (Del 
nostre corresponsal, P. 
Parer).— La setmana passa
da es reuniren a Caldes de 
Malavella els directors de sis 
col·legis públics per tal de de
batre el comunicat que va tra
metre el departament d'En
senyament referent a les va
cances escolars els dies 22 i 
23 de desembre, a causa de 
la confusió que pot provocar 
la nota. Es va. elaborar una 
plataforma conjunta referent 
al fet que el primer dia de va
cances de.Nadal sigui el 22, o 
sigui que les classes pleguin 
el dia 19 de desembre, i el 
claustre de cada centre deci
dirà el que fa'ran els mestres 
els dies 22 i 23. Finalment 
van trametre un escrit de pro
testa al cap dels Serveis Ter
ritorials de Girona i a la direc
ció d'Ensenyament Primari de 
Barcelona. 

A la nota de protesta con
junta elaborada pels directors 
dels col·legis de Riudellots, 
col·legi Josep Madrenys de 
Vilobí, Lacústaria de Llagos
tera, Sant Esteve de Caldes i 
Salvador Espriu i Sant Iscle 
de Vidreres es fa constar que 
l'alteració precipitada del Ca
lendari Escolar vigent demos
tra una manca de previsió, de 
la Direcció General d'Ense
nyament Primari i l'ambigüi
tat de l'escrit del departa
ment d'Ensenyament respec
te al fet que cada col·legi de
cideixi la seva actuació eh re
ferència als dies 22 i 23 de 
desembre sense una neces-

. sària unificació, com- seria 
més adient. 

Un arquitecte de 
Banyoles rep un 
premi nord-
americà 
BANYOLES.- El National 
Pool Institute de Washington 
va atorgar la medalla d'or de 
1.986 a l'arquitecte banyolí 
Joaquin Pujol Simón i a José 
Miguel Pérez de Arenaza, 
autors del projecte de la pisci
na madrilenya en què es va 
disputar el campionat mun
dial de natació el mes d'agost 
passat. Els dos arquitectes 
catalans, guardonats per la 
realització de la millor piscina 
construïda a l'estranger, va
ren rebre la medalla d'or de 
mans del campió olímpic de 
salts de palanca, Greg Luga-
nis. Joaquin Pujol és conegut 
per haver participat a l'olim
píada de Mèxic com a neda
dor de papallona, en què és 
pioner de l'estil que es neda 
actualment. També ha estat 
el delegat de la selecció es
panyola de Waterpolo a les 
olimpíades de Montreal, Mos
cou i Los Ahgeles. 

Milloraran la 
xarxa elèctrica 
de Vidreres per 
evitar tallades 
VIDRERES.- ENHER, encar
regada del subministrament 
elèctric a la població, inverti
rà durant l'any vinent prop de 
vint milions de pessetes per 
tal de millorar la xarxa de dis
tribució, segons han manifes
tat responsables'-de la com
panyia en una reunió que han 
mantingut amb-él consistori 
vidrerenc. 
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